
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 29. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 127
Ministeren bedes kommentere notatet fra Bo Damgaard, jf. KUU alm. del – bi-
lag 97. Mener ministeren at det er en korrekt fortolkning af den nye filmaftale,
at film der har modtaget støtte fra f.eks. Film Fyn (fra de 7 mio. afsatte kroner)
ikke samtidig kan modtage anden støtte fra DFIs pulje til regionale filmproduk-
tioner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Annette Vilhelmsen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Annette.Vilhelmsen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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